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Karar:1 

 

 

Rektörlüğümüz kadrosunda olup, Türk Dili Bölümünde görevli bulunan Öğretim 

Elemanlarından Öğr.Gör.Hatice Neşe APAYDIN, Öğr.Gör.Mustafa YILMAZ ve 

Öğr.Gör.Işıl ÇETİNER’in 2547 sayılı Kanunun 31. maddesi uyarınca görev sürelerinin 

uzatılması hakkında görüşüldü. 

 

Rektörlüğümüz kadrosunda olup, Türk Dili Bölümünde görevli bulunan Öğretim 

Elemanlarından Öğr.Gör.Hatice Neşe APAYDIN, Öğr.Gör.Mustafa YILMAZ ve 

Öğr.Gör.Işıl ÇETİNER’in, görev sürelerinin 2547 sayılı Kanunun 31. maddesi uyarınca 

09.06.2019 tarihinden itibaren 2 (iki) yıl süreyle uzatılmasının uygun olduğuna oy birliği 

ile karar verildi. 

 

 

 

Karar:2 

 

Gebze Teknik Üniversitesi İşletme Fakültesi Öğretim Üyelerinden olup 2547 sayılı 

Yükseköğretim Kanununun 40/b maddesi uyarınca Üniversitemizde görev yapmakta olan 

Doç.Dr.Taner TURAN’ın, Üniversitemiz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesindeki görev 

süresinin uzatılması hakkında görüşüldü. 

 

Gebze Teknik Üniversitesi İşletme Fakültesi Öğretim Üyelerinden olup 2547 sayılı 

Kanunun 40/b maddesi uyarınca Üniversitemiz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi İktisat 

Bölümünde görev yapmakta olan Doç.Dr.Taner TURAN’ın, İktisadi ve İdari Bilimler 

Fakültesindeki görev süresinin anılan Kanun hükümleri uyarınca 02.07.2019 tarihinden 

itibaren 1 (bir) yıl süreyle uzatılmasının uygun olduğuna oy birliği ile karar verildi. 

 

 

 

Karar:3 

 

Üniversitemiz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Maliye Bölümü Dr.Öğr.Üyesi 

İsmail GÜNEŞ’in 2547 sayılı Kanunun 38.maddesi uyarınca Adana Büyükşehir 

Belediyesinde görevlendirilmesi hakkında görüşüldü. 

 

 Üniversitemiz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Maliye Bölümü Dr.Öğr.Üyesi 

İsmail GÜNEŞ’in 2547 sayılı Kanunun 38.maddesi uyarınca Adana Büyükşehir 

Belediyesinde geçici olarak görevlendirilmesinin uygun olduğuna oy birliği ile karar 

verildi. 

 

 


